
Pogovor
v Tomačevem

O referendumu je razprov-
ljala tudd občinska skupšftina
na predzadoji seji. Največ
so obravnavald tistih 8 volil-
nlh enot, kjer ndšo dosegli
zadosta glasov »za«. Stvari
je treba razčistiti in si brez
pnidiržka natočitd Sistega vi-
na, so manili. V Tomadevem,
kjer je bila udeležba najslab-
ša, bodo orgaaiairald poseben
sestanek, kamor so povabild
tuidd predsednika abčinske
skuipščine, da bi se pogovo-
rili o problemih tega naselja
in poiskala rešitve.

V zveai z neljubim prime-
rom na Gradibemi tehniškl š o
11, kjer je predavatelj Staiiko
Grebeme na rodiiteljskeni se-
stanku pred referendiumom
izjjaviiil, da je celoten kolektiv
šole proti samoprispevku —
kar pa ne ustreza resnici,
saj se je kolektiv šole zavzel
za samaprispeveik, je občin-
ska skupS&ia sprejela na-
slednji skiep: »Ker je bdlo
ravnanje Stanka Grebenca v
nasprotju z vagajnimd cilji,
kakršne mora imeti prosve-
tnl delavec, občiinska skup-
ščlna smatra, da tak preda-
vatelj ne sodi v vrste pm>
gvetnih delavcev v soraalistd-
Gni družbi.«


